
Svar på motion till SSA:s årsmöte

Styrelsen har inte varit fulltalig under del av 2020 och 2021. Trots detta har styrelsen varit 
beslutsmässig vid varje styrelsemöte. Samtliga styrelsemöten har hållits digitalt över Skype eller 
Jitsi. Styrelseledamöter som t.ex. varit på resa har därför inte varit förhindrade att delta.
Styrelsen har klarat sitt uppdrag utan men för föreningen.

I stadgarna finns de möjligheter som erfordras för fyllnadsval och extra årsmöten när nöden så 
kräver. 

Yrkande 1, tillsättande av suppleanter.
Styrelsens svar:
Om suppleanter skall kunna bidra till styrelsearbetet som ersättare måste de delta i varje 
styrelsesammanträde. Detta bidrar inte till styrelsearbetets  effektivitet och kvalitet. Styrelsen ser 
inte behovet av suppleanter.

Skulle vakanser uppstå som innebär att styrelsen inte anser sig kunna fullfölja sitt uppdrag gäller 
paragraferna 13:1-3 i sin nuvarande lydelse.

Styrelsen föreslår att årsmötet avslår Yrkande 1.

 Yrkande 2: Om styrelsen eller revisorerna anser att fyllnadsval inte kan vänta till nästkommande 
årsmöte skall valberedningen agera på motsvarande sätt som ovan och ett extra årsmöte inkallas.

Att revisorernas uppdrag skulle utökas är irrelevant. Deras uppdrag är inte operativt utan att granska
och bedöma måluppfyllnad samt förmågan till ”god ekonomisk hushållning”.

Det är valberedningens enskilda sak att rekrytera till de poster som finns i styrelsen, och föreningen 
i övrigt, utan överprövning eller aktivitet av revisorerna.

Styrelsen föreslår att årsmötet avslår Yrkande 2.


